
 سارق حرفه ای و سابقه دار در گنبدکاووس 
به دام افتاد

فرمانده انتظامی شهرستان گنبدکاووس از دستگیری یک سارق 
سابقه دار و اعتراف وی به ۲۳ فقره سرقت کابل برق خبر داد.به نقل 
از پایگاه خبری پلیس، سرهنگ محمود علی فر اظهار داشت: ماموران 
بازدیدهای  انجام  و  سرقت  با  مبارزه  طرح  اجرای  در  آگاهی  پلیس 
دوره ای از انبارهای ضایعاتی شهرستان گنبدکاووس موفق به دستگیری 
شهرستان  انتظامی  شدند.فرمانده  سابقه دار  و  حرفه ای  سارق  یک 
گنبدکاووس افزود: در بازرسی از مخفیگاه متهم تعداد زیادی اموال 
سرقتی کشف و توقیف شد.فرمانده انتظامی گنبدکاووس تصریح کرد: 
در تحقیقات تخصصی متهم به ۲۳فقره سرقت سیم های کابل برق و 
مخابرات از زمین های کشاورزی و خیابان های تاریک و خلوت اعتراف 
کرد.وی اظهار داشت: در این عملیات ۲ مالخر نیز دستگیر و متهمان با 

تشکیل پرونده برای اتجام مراحل قانونی تحویل مراجع قضائی شدند.

بازدید معاون وزیر بهداشت از مراکز درمانی بم
معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت به منظور رسیدگی 
روند کارها و رفع مشکلات، از مراکز بهداشتی درمانی شهرستان بم 
بازدید کرد.دکتر سیدعلی صدرالسادات از چند پروژه درمانی شهرستان 
بم بازدید کرد.وی در حاشیه این بازدیدها اظهار کرد: کلینیک ویژه بم 
با زیربنایی بالغ بر ۳۱۳۱ مترمربع در حال ساخت است که تا ابتدای 
دی بالغ بر ۶۱ میلیارد ریال اعتبار هزینه شده و اعتبار لازم جهت 
تکمیل پروژه حدود ۲۰ میلیارد ریال است.معاون وزیر بهداشت افزود: 
احداث کلینیک تخصصی علی اصغر)علیه السلام( نیز با زیربنای ۳۰۵۰ 
مترمربع توسط بخش غیردولتی آغاز شده و جهت تکمیل این پروژه 
به اعتباری بالغ بر ۲۰میلیارد ریال نیاز است.صدرالسادات تصریح کرد:  
 ۳۷۴۱ زیربنای  با  پاستور  بیمارستان  الحاقی  های  ساختمان  پروژه 
مترمربع و ۵۲ میلیارد ریال هزینه اجرا شده و اول دی ماه در حال 
کار است و برای تکمیل پروژه ۲۰ میلیارد ریال نیاز است.معاون وزیر 
بهداشت با اشاره به کارهای عمرانی و توسعه ای خوب حوزه درمان 
از  کرد: هدف  نقاط کشور خاطرنشان  به سایر  نسبت  بم  شهرستان 
این بازدید رفع کردن مشکلات مجموعه درمانی شهرستان است که 

امیدواریم هرچه سریعتر رفع شوند.

یزد از دیرباز تاکنون ویژگی های شهر پایدار را دارد
شهردار یزد با بیان این که ساخت و سازهای سبز و هوشمند 
شدن از جمله راهکارهای موثر در پایداری شهر است، گفت: کارگروه 
شهر پایدار در شهرداری یزد تشکیل شده است.»مهدی جمالی نژاد« 
در جلسه علنی شورای اسلامی شهر یزد با بیان این که تمام شهرها 
اظهار  هستند،  پیش  از  بیش  پایداری  دنبال  به  استان های جهان  و 
کرد: شهر پایداری واژه ای برای معرفی توسعه یافتگی و شاخص بودن 
بسیاری از عناصر شهری و معماری شهرها است.وی با اشاره به این که 
شهر یزد به دلیل برخورداری از فرهنگ اجتماعی خاص از دیرباز تاکنون 
ویژگی های شهر پایدار را دارد، افزود: همزمان با جهانی شدن شهر یزد 
بحث معرفی آن به عنوان شهر پایدار انرژی در دستور کار قرار گرفت.
»معماری«،  بومی«،  »مصالح  قنوات«،  »سیستم  گفت:  یزد  شهردار 
»بافت شهری« و »استفاده از گونه های گیاهی متناسب با محیط«، از 
جمله شاخص های شهر یزد در حوزه پایداری است.جمالی نژاد در ادامه 
تصریح کرد: یکی از نکات مهم این است که مردم یزد علاوه بر افتخار 
به گذشته خود از دانش بومی برای حراست از بافت تاریخی استفاده می 
کنند.این مقام مسئول احساس مسئولیت مردم یزد در نگهداری از بافت 
تاریخی را از دیگر ویژگی های فرهنگی این دیار دانست و بیان کرد: 
فرهنگ استفاده از دوچرخه نقش مهمی در پایدارتر ماندن شهر یزد ایفا 
می کند.وی خاطرنشان کرد: ساخت و ساز سبز و هوشمند شدن شهر از 

دیگر راهکارهای موثر و ضروری پایداری شهر یزد است.

 عمده ی گیاهان دارویی تولیدی فارس 
خام صادر می شود

رییس دفتر مطالعات کشاورزی و آب اتاق بازرگانی، صنایع، معادن 
و کشاورزی شیراز گفت: متاسفانه در حال حاضر عمده گیاهان دارویی 
تولید شده در استان فارس، به شکل خام صادر می شود.محمدحسن 
و  صادرات  دارویی،  گیاهان  کمیته ی  مشترک  جلسه ی  در  طلعتی 
خوشه های صادراتی، گفت: صدور مواد و محصولات خام چندان ارزش 
افزوده ای ایجاد نمی کند حال آنکه صادرات محصولات فرآوری شده 
گفت:  است.طلعتی  بالایی  بسیار  ارزش افزوده  دارای  دارویی،  گیاهان 
متاسفانه استان فارس در وضعیت خشکسالی به سر می برد که در این 
میان گیاهان دارویی به دلیل نیاز به آب کم، یکی از گزینه های مناسب 
برای کشاورزی استان است .وی افزود: باید از صادرات و خام فروشی گیاهان 
دارویی جلوگیری شود زیرا گیاهان دارویی ما به کشورهای مبدا ارسال می 
شود و پس از فرآوری به محصولات زیادی تبدیل و به اسم آن کشورها 
وارد بازار می شود .طلعتی با اشاره به مزیت اقتصادی وارزش آفرینی خوب 
گیاهان دارویی برای استان فارس اظهارداشت: تلاش می کنیم راهکارهای 
غیر خام فروشی را برای بخش گیاهان دارویی استان تعریف کنیم که 
کشاورزان ما بتوانند از این بخش صادرات بیشتر و ارزآوری مطلوبی داشته 
باشند .وی اضافه کرد: باید به بحث گیاهان دارویی در استان به عنوان یک 
مزیت اقتصادی نگاه شود و مسایل موجود در راه فرآروی این محصول در 
استان هموار شود که توجه به این مهم در مباحث رونق اقتصادی و اشتغال 
استان موثر است .رییس دفتر مطالعات کشاورزی و آب اتاق شیراز ادامه 
داد: باتوجه به غنی بودن استان فارس در گیاهان دارویی، این بخش باید 
به عنوان یک مزیت درامدزا برای استان درنظر گرفته شود و سازوکارهای 

تقویت آن ایجاد شود .

نماینده اهواز: در مقطع اهواز جز فاضلاب آبی 
در رودخانه کارون نیست

نماینده اهواز در مجلس شورای اسلامی وضعیت رودخانه کارون 
را بحرانی دانست و گفت: در حال حاضر جز فاضلاب آبی در رودخانه 
کارون نیست و اگر فکری برای این رودخانه نشود بحرانی جدی در 
خوزستان رخ خواهد داد.جواد کاظم نسب الباجی اظهار کرد: در حال 
حاضر در رودخانه کارون تقریبا آبی نمانده است و جز فاضلاب شهری 
نیست. رودخانه  این  در  دیگری  چیز  پساب ها  و  فاضلاب ها  دیگر  و 

فاضلاب های  تخلیه  عدم  بر  مبنی  اظهارات  برخی  به  اشاره  با  وی 
بیمارستانی در رودخانه کارون در مقطع اهواز، ادامه داد: در برخی 
نقاط شهرهای اهواز و کارون پساب و فاضلاب بیمارستانی از جمله 
کارون  رودخانه  به  خمینی  امام  و  گلستان  سینا،  بیمارستان های 
به  محل هایی  در  نیز  نیشکر  پساب های  طرفی  از  می شود.  تخلیه 
افزود:  ملت  خانه  در  اهواز  می شود.نماینده  تخلیه  رودخانه  این 
اجرای  بارندگی ها،  کاهش  و  خشکسالی  بر  علاوه  دیگر  سوی  از 
پروژه های انتقال آب بین حوضه ای از سرشاخه های رودخانه کارون 
در بالادست، کاهش شدید آورد این رودخانه را در پی داشته است.
از تخلیه فاضلاب ها  بر لزوم جلوگیری  با تاکید  الباجی  کاظم نسب 
و پساب ها به رودخانه کارون، تصریح کرد: در حال حاضر وضعیت 
نهادهای متولی و  رودخانه کارون بحرانی است و اگر دستگاه ها و 
با  استان نجنبند،  اداره کل حفاظت محیط زیست  به ویژه  ذیربط 
تدوام وضعیت فعلی این رودخانه فاجعه ای جدی در خوزستان رخ 
می دهد. وی ادامه داد: در آخرین بازدیدی که از شهر باوی،حوزه 
انتخابیه خود، داشتم آبی که رودخانه کارون در مقطع باوی وجود 
که  بود  میزانی  به  آب  کمبود  و  بود  نهر  یک  آب  حد  در  داشت 
موجب شد موتورخانه های پمپاژ آب کشاورزی در این شهر از مدار 
به  افزود: همچنین آورد رودخانه کارون  اهواز  خارج شوند.نماینده 
اهواز  و  اکنون آب شرب شهرهای کارون  یافته که  میزانی کاهش 
باید  زیستی خوزستان  محیط  مسئولان  است.  مواجه  مشکلاتی  با 
همت بیشتری به خرج دهند و از حالت سکون فعلی خارج شوند زیرا 

وضعیت فعلی رودخانه کارون نیازمند اقدام ویژه و فوری است.

اخبار
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ایمني  خدمات  و  آتش نشاني  سازمان  مدیرعامل 
شهرداري قم از رشد ۳9.۲ درصدي عملیات حریق ضایعات 
در پاییز امسال نسبت به مدت مشابه سال گذشته خبر داد.
عباس جعفري با اشاره به عملیات آتش نشاني، اظهار 
کرد: عملیات این سازمان در حوزه هاي ایمن سازي، استقرار، 
 ۲۴ در  اکنون  که  بوده  نجات  و  حریق  ضایعات،  حریق 
ایستگاه آتش نشاني در سطح شهر این خدمات ارائه مي شود.

ایمن  سازي، ۵۵۲  علمیات  وی خاطرنشان کرد: ۷88 
 ۴۱8 ضایعات،  حریق  عملیات   ۲۴۷ استقرار،  عملیات 
عملیات حریق و ۳8۲ عملیات نجات در پاییز امسال انجام 
عملیات حریق ضایعات، ۴۶۲  استقرار، ۱۵۰  عملیات  ایمن سازي، ۵۳۲  عملیات  پاییز سال گذشته ۷۱۵  در  و  شده 

عملیات حریق و ۳۴۶ عملیات نجات صورت گرفته است.
جعفری با اشاره به میزان رشد و کاهش عملیات پاییز  امسال نسبت به مدت مشابه سال گذشته، گفت: عملیات 
ایمن سازي 9.۲ درصد، استقرار ۳.۶ درصد، حریق ضایعات ۳9.۲ درصد و نجات 9.۴ درصد پاییز امسال نسبت به سال 

گذشته رشد داشته و عملیات حریق منزل، مغازه و غیره ۱۰.۵ درصد کاهش داشته است.
وي یادآور شد: ایمن سازي شامل شکار حیوانات موذي، مار، محبوس شدن حیوانات در خودرو، کانال کولر، خانه، 
به  اقدام  و  و محبوس شدن داخل منزل  تصادفات جاده اي  آسانسور،  نجات شامل  و  و منزل  بازگشایي درب خودرو 

خودکشي بوده است.
مدیرعامل سازمان آتش نشاني و خدمات ایمني شهرداري قم با بیان اینکه حدود ۵۳۰ نفر نیروي آتش نشاني فعال 
هستند، گفت:  تجهیزات ست هاي نجات، نردبان، انواع خودروهاي نجات و حریق براي استفاده در مواقع لازم فراهم 

شده است.
جعفری با اشاره به فرارسیدن فصل سرما به شهروندان، توصیه کرد: لوله بخاري و وسائل گرمایشي را بررسي و از 

سالم بودن وسایل گرمایشي اطمینان کامل حاصل کنند.

 بهشهر – جبارزاده : به گزارش خبرنگار بهشهر و به نقل 
از روابط عمومی اداره فرهنگ وارشاداسلامی شهرستان گلوگاه 
جلسه کمیته فرهنگی وهنری ستاد دهه فجر با مسئولیت اداره 
با حضور اعضای محترم ستاد در محل این اداره برگزار شد 
. جلسه با تلاوت کلام الله مجید آغاز ، سپس  بابایی رئیس 
اداره فرهنگ وارشاداسلامی و مسئول کمیته فرهنگی وهنری  
ستاد دهه فجر ضمن عرض خوشامدگویی و و تبریک بمناسبت 
فرارسیدن ایام الله دهه مبارک فجر که همزمان با تقارن ایام 
فاطمیه و تسلیت حادثه دلخراش کشتی سانچی به اعضای 
حاضر ، درخصوص آغاز ایام الله دهه فجر و تجدید میثاق با امام 
راحل و انتقال ارزشهاو هدف های انقلاب اسلامی به کودکان ونوجوانان و  شهروندان  از طریق ارائه برنامه های فرهنگی وهنری 
در این ایام و استفاده از ظرفیت دستگاه های فرهنگی  در اجرای برنامه ها متنوع با رویکرد ترویج فرهنگ فاطمی  درکمیته 

فرهنگی وهنری  ، کمیته ایثارگران وکمیته کودکان ونوجوانان سخنانی رابیان نمود . 
ازجمله برنامه ها  . 

۱ – آذین بندی ادارات عضوکمیته  ،  همراه با نصب بنر با موضوع دهه فجر 
۲ – برنامه های فرهنگی ازجمله مسابقه کتابخوانی ، مقاله نویسی ، شعر ، خوشنویسی   ، دلنوشته ، ارسال پیامک  

و انشاء نویسی در خصو ص ایام الله دهه فجر 
۳ -  دیدار با خانواده معظم  شهداء و ایثارگران  دوران انقلاب و جنگ تحمیلی ،بامسئولیت  اداره بنیاد شهید و 

امورایثارگران .
۴ - برگزاری مسابقه طراحی ونقاشی در مسیر راهپیمایی روز ۲۲ بهمن ماه  با موضوع انقلاب اسلامی در دهه فجر

۵- برگزاری کنسرت موسیقی توسط آموزشگاه اشراق در مجتمع فرهنگی وهنری فجر  مورخ 9۶/۱۱/۵ 
۶- برگزاری محفل انس با قران کریم ،  مسابقه سوره فجر در موسسات فرهنگی قرآن و عترت ، با مسئولیت اداره 

فرهنگ وارشاد اسلامی و....

مديرعامل سازمان آتش نشاني خبر داد:
رشد 39 درصدي عمليات حريق ضايعات در قم

 جلسه کميته فرهنگی وهنری 
ستاد دهه فجر شهرستان گلوگاه برگزار شد 

 اصفهان - مرادیان- در دیدار مهندس هاشم امینی مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب استان اصفهان با محمدعلی امیدی یکی از بازنشستگان شرکت 
که به منظور اجرای طرح تکریم بازنشستگان صورت گرفت، امیدی به ذکر 
آبفا  مدیر  که  زمانی  در  گفت:  و  پرداخت  خدمت  دوران  خاطرات  از  برخی 
احداث تصفیه  نیز  و  فاضلاب شهر سمیرم  پروژه شبکه  اجرای  بودم  سمیرم 
این  مقطع  همان  در  و  دادم  قرار  کار  دستور  در  را  شهر  این  فاضلاب  خانه 
پروژه مهم به بهره برداری رسید و مردم این شهر تحت پوشش خدمات شبکه 
از طریق  به شهر ونک  آبرسانی  اجرای طرح  قرار گرفتند همچنین  فاضلاب 
انتقال آب از چشمه ناز به ونک و آبرسانی به شهر سمیرم در زمان مدیریت 

آبفا این شهرستان انجام گرفت.
وی گفت: در طول سالهای خدمت سعی کردم با برقراری تعامل سازنده 
با مسئولان امر خدمات بهتر و بیشتری در کوتاهترین زمان به مشترکین ارائه 

شود که خوشبختانه در این زمینه هم موفق بودم.
امیدی رمز موفقیت در طول ۳۵ سال خدمت را سلامت و تعهد سازمانی 
برشمرد و اعلام کرد: سعی کردم در طول سالهای خدمت صادقانه برای مردم 

کار کنم چرا که معتقدم آنچه در این دنیا بسیار مهم و مفید است خدمت بی 
قید و شرط به مردم است چون رفع مشکلات مردم جزء باقیات و صالحات 

به شمار می آید.
امیدی بی منت کار کردن برای مردم را یکی از ویژگی های مهم مدیران 

و کارمندان دانست و گفت: افرادی که در مسند کار قرار دارند باید بی منت 
از وقت و زمان خود برای مردم ایثار کنند تا بتوانند خدمات بهتر و گسترده 
تری به مردم ارائه دهند و اگر این مهم صورت گیرد خیلی از نیازهای مردم 

در کوتاهترین زمان ممکن برطرف می شود.
اتفاق  به  شرکت  مدیرعامل  بازنشستگان  تکریم  طرح  اجرای  ادامه  در 
هیأت همراه به دیدار رضا رحیمی یکی از پنج کنتور نویس اول شرکت رفتند 
که در زمان مدیریت مهندس حجازی به استخدام شرکت آبفا درآمده است 
. در این دیدار رحیمی گفت: من جزء ۵ نفر اول کنتورنویس شرکت آب و 
فاضلاب اصفهان بودم این درحالیست که در سالهای قبل از انقلاب و در آن 
بپردازم  محوله  وظایف  انجام  به  با سلامت  کردم  سعی  من  محیطی  شرایط 
هیچ گونه خطا و قصوری نداشتم همچنین هنگامی که در شهرستان برخوار 
و منطقه خوراسگان در بخش مشترکین مشغول به فعالیت بودم سعی کردم 
بدون وقفه به انجام امور بپردازم به گونه ای که هنگامی که بازنشسته شدم 
پاداشی به جهت حسن انجام کار و عدم وجود هیچ گونه کم کاری و سهل 

انگاری در طول سالهای خدمت به من تعلق گرفت.

بهرام سبحانی در جلسۀ کمیتۀ مدیریت  دکتر   اصفهان - مرادیان- 
مثبت  عملکرد  نشانۀ  مبارکه  فولاد  ارزش سهام  افزایش  مبارکه گفت:  فولاد 

شرکت است.
مدیرعامل،  حضور  با  که  جلسه  این  در  مبارکه  فولاد  مدیرعامل 
گزارش  استماع  از  پس  شد،  برگزار  کمیته  این  اعضای  سایر  و  معاونان 
در  مبارکه  فولاد  موفقیت  شرکت،  مختلف  معاونت های  و  نواحی 
کسب  و   )EFQM( اروپا  کیفیت  مدیریت  بنیاد  ارزیابی  دورۀ  نخستین 
فولاد  راهیابی  همچنین  و  ستاره  پنج  تقدیرنامه  و  سرآمدی  عنوان 
کارکنان  و  مدیران  همۀ  به  را  سازمانی  تعالی  جهانی  جایزۀ  به  مبارکه 
کسب  در  مبارکه  فولاد  گروه  کارکنان  تلاش  از  و  گفت  تبریک  شرکت 

کرد. قدردانی  تولید  رکوردهای 
وی با اشاره به این مطلب که سهام شرکت فولاد مبارکه از زمان برگزاری 
مجمع عمومی در تیرماه سال جاری تاکنون بیش از ۱۰۰درصد افزایش داشته 

است اظهار کرد: این روند مثبت و این میزان افزایش ارزش سهام سهامداران 
حقیقی و حقوقی فولاد مبارکه نشان دهندۀ عملکرد مثبت کارکنان شرکت 

است.
شک  بدون  کرد:  تصریح  کارکنان  از  قدردانی  ضمن  سبحانی  دکتر 
به  اقتصادی  بنگاههای  همۀ  در  کلی  طور  به  و  شرکت  در  موفقیت  ادامۀ 
سلامت، شادابی و ارتقای ایمنی کارکنان مجموعه بستگی دارد؛ از این رو 
با  را  ایمنی  دستورالعمل های  پیمانکاران  و  شرکت  کارکنان  دارد  ضرورت 
مبارکه  فولاد  در  باشیم هرکس  داشته  به خاطر  باید  رعایت کنند.  جدیت 
بنابراین  میشود؛  محسوب  شرکت  باارزش  سرمایه های  از  می کند،  کار 
پیمانکاران نیز باید همانند کارکنان شرکت، در دوره های آموزشی مربوط 

ایمنی شرکت کنند. به مباحث 
مدیریت حمل ونقل مواد اولیه از دیگر مواردی بود که مدیرعامل فولاد 
با تشکیل یک  توان  منظور می  به همین  و گفت:  اشاره کرد  آن  به  مبارکه 

تا  معادن  از  اولیه  مواد  حمل  شرکت،  خرید  واحد  سوی  از  کارامد  کارگروه 
شرکت فولاد مبارکه را با کمترین هزینه و در کوتاهترین زمان ممکن بررسی 

کرد.
مبارکه  فولاد  زیر سقف  توسعه های  اهمیت  به  اشاره  با  دکتر سبحانی 
اظهار کرد: توسعه ها باید با هماهنگی کامل بهره بردار ناحیه صورت گیرد تا 
بدون وارد آوردن هرگونه مانع و خلل در تولید، تحقق اهداف بهره بردار را نیز 

در بر داشته باشند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با تأکید بر مدیریت زمان در تحویل 
محصول به مشتریان گفت: تحویل به موقع سفارش به مشتری نقشی ارزنده 
در جلب رضایت مشتریان دارد؛ از این رو باید تمامی برنامه ها در این زمینه 
به بهترین شکل ممکن اجرا شود. به خاطر داشته باشیم مدیریت زمان نه تنها 
برای فولاد مبارکه، بلکه برای مشتریان نیز می تواند ارزش افزودۀ بیشتری را 

به همراه داشته باشد.

بازدید مدیرعامل از بازنشستگان شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

مدیرعامل فولاد مبارکه تصریح کرد: 

افزایش ارزش سهام فولاد مبارکه نشانۀ عملکرد مثبت شرکت است

سومین نشست کمیته ساماندهی و مدیریت سواحل استان خوزستان به 
ریاست دکتر شریعتی استاندار خوزستان و با حضور مهندس خلیلی مدیرکل 
فرمانداران شهرهای  و  دریانوردی  و  بنادر  بنادر سازمان  و  مهندسی سواحل 

ساحلی استان در محل استانداری خوزستان برگزار شد.
در این نشست الزامات طرح مطالعاتی مدیریت یکپارچه مناطق ساحلی 

استان خوزستان )ICZM( مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
مدیرمنطقه ویژه اقتصادی بندرامام خمینی)ره( در ادامه افزود: در این 
نشست دکتر شریعتی به اهمیت شهرهای ساحلی و معیشت و ارتزاق مردم 
اشاره و خاطر نشان کرد: استان خوزستان با برخورداری از یک هزار و ۱8۶ 
کیلومتر ساحل و ۷ بندر بزرگ و کوچک، جزء استان های تأثیر گذار در حوزه 
حمل و نقل دریایی کشور به شمار می آید و لذا با توجه به اهمیت سواحل و 
بنادر در این استان، رعایت ساماندهی و مدیریت سواحل می باید مورد توجه 

مدیران کل و فرمانداران شهرهای ساحلی استان قرار گیرد. 
مهندس  نشست  این  جریان  در  داشت:  بیان  دریس  عادل  مهندس 

خلیلی- مدیرکل سواحل و بنادر سازمان بنادر و دریانوردی- بر الزامات اجرای 
طرح مدیریت یکپارچه مناطق ساحلی )ICZM( به مثابه سند راهبردی و 
ملی تاکید کرده  و ضرورت همکاری و هم افزایی همه ی دستگاه های اجرایی 
استان خوزستان را در مرحله ی جمع آوری  مطالعات و تدقیق  جزییات این 
طرح در مناطق ساحلی استان یادآور شد.مدیرکل بنادر و دریانوردی استان 
خوزستان به عنوان سومین سخنران در این نشست به تبیین مراحل چهارگانه 
طرح مدیریت یکپارچه مناطق ساحلی )ICZM( از بدو شکل گیری تا کنون 
پرداخته و   ویژگی ها و مزایای اجرا، کاربردهای متعدد آن، تأثیرش بر توسعه 

و ایجاد فرصت های جدید اقتصادی در مناطق ساحلی را  تشریح کرد.
مهندس دریس همچنین رفع ابهامات در خصوص نحوه ی اجرای این 
طرح  از طریق پرسش و پاسخ  بین مدیران سازمان بنادر و دریانوردی  و 

مدیران استانی از دیگر بخش های این نشست عنوان کرد.
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان خوزستان و مدیر منطقه ویژه اقتصادی 
بندرامام خمینی)ره( با اشاره به اینکه خروجی مطالعات این طرح ملی موجب 

هدایت سرمایه ها به سمت سواحل خواهد شد، اظهار امیدواری کرد امکان 
بهره برداری بیشتر از کرانه های ساحلی استان خوزستان برای ایجاد فرصت  

های جدید و مولد اقتصادی فراهم گردد. 

خانه طبیعت استان گلستان، طی مراسمی با حضور استاندار گلستان، 
اعضای  از  جمعی  گرگان،  طبیعی  منابع  و  کشاورزی  علوم  دانشگاه  رییس 
 ، و...  استانی  مدیران  زیست،  محیط  حوزه  در  نهاد  مردم  های  انجمن 
افتتاح شد.رییس دانشگاه  ناهار خوران گرگان  بیست و یکم دی ماه در 
در  برای  گرگان  شهرداری  های  همکاری  از  تشکر  مراسم ضمن  این  در 
برنامه  مهمترین  از  یکی  گفت:  دانشگاه  به  فضا  این  دادن  قرار  اختیار 
دانشگاه  ظرفیت  از  استفاده  امید،  و  تدبیر  دولت  در  علوم  وزارت  های 
در  افزود:  نژاد  نجفی  علی  است.دکتر  جامعه  نیازهای  رفع  برای  ها 
برنامه  یک  طی  کارآفرین  و  سوم  نسل  دانشگاه  موضوع  حاضر  حال 

و  شده  ابلاغ  کشور  های  دانشگاه  همه  به  علوم  وزارت  مصوب  راهبردی 
عنوان  به  گرگان  طبیعی  منابع  و  کشاورزی  علوم  دانشگاه  خوشبختانه 
راهبردی  برنامه  توانست  کشور  در  ها  دانشگاه  ترین  پیشرو  از  یکی 
از  کرد:  بیان  نماید.وی  تدوین  و  تنظیم  را  کارآفرین  دانشگاه  سند  و 
چند  این  طی  که  کردیم  افتتاح  را  دانشگاه  این  رشد  مرکز   ،9۲ سال 
آن  در  نوبنیان  شرکت   ۶۰ از  بیش  و  بنیان  دانش  شرکت   ۵ سال، 
و  کارآفرینی  مرکز  همچنین  دهند،  می  انجام  اجرایی  و  علمی  فعالیت 
کارآفرینان  با  ارتباطی  پل  عنوان  به  دانشگاه  تخصصی  مادر  کلینیک 
درباره  است.وی  شده  اندازی  راه  دانشگاه  این  در  متخصص  جامعه  و 

دانشگاهیان  ارتباط  درگاه  ایجاد  هدف  با  مرکز  این  گفت:  طبیعت  خانه 
متخصص با عامه مردم و مسئولین راه اندازی شد تا بتوانیم از طریق این 
خانه و ایجاد ارتباط تنگاتنگ با بدنه جامعه با زبان عامه پسند موضوعات 
کلاس  ترویجی،  های  برنامه  قالب  در  طبیعت  با  دوستی  و  زیست  محیط 
در  امسال  کرد:  تصریح  نماییم.وی  ارائه  و...  ها  جشنواره  آموزشی،  های 
متخصص   ۱۲۰ از  بیش  گرگان،  طبیعی  منابع  و  کشاورزی  علوم  دانشگاه 
گروه   ۳ همچنین  شد،  برگزار  المللی  بین  های  برنامه  قالب  در  خارجی 
متخصص از کشورهای آلمان، چین و قبرس برای همکاری های مشترک 

ارائه دادند. با این دانشگاه، پیشنهاداتی 

 )ICZM( تبيين ويژگی ها و مزايای طرح ملی مديريت يکپارچه مناطق ساحلی 
در سومين نشست کميته ساماندهی سواحل استان خوزستان

افتتاح خانه طبیعت استان گلستان

رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
کردستان 

قيمت تخم مرغ 
به حالت عادی 
بر می گردد 

 تقدير وزير 
راه وشهرسازي 
از مديرکل راه 
وشهرسازي 
استان اصفهان

سالانه  تولید  کردستان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
استان را پنج هزار و ۶۰۰ تن تخم مرغ دانست و گفت: این 
میزان بیش از ۳۰ درصد از ۱۶ هزار تن مصرف سالانه استان 

تامین می کند.  را 
به گزارش روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان 
در جلسه کمیسیون  ایلنا، خالد جعفری  از  نقل  به  کردستان 
تنظیم بازار در سنندج، گفت: قیمت کالاهای اساسی در پنج 
میوه  و  خواروبار  حبوبات،  و  غلات  پروتئین،  لبنیات،  گروه 
نزولی  و  صعودی  سیر  دچار  پیش  سال  نسبت  به  بار  تره  و 

شده است.
قیمت  گفت:  مرغ  تخم  قیمت  افزایش  خصوص  در  وی 
برنامه های جهاد کشاورزی مقرر شده  بر اساس  این محصول 

ظرف سه ماه آینده به حالت نرمال و طبیعی بازگردد.
حاد  فوق  آنفلونزای  ظهور  و  بروز  کرد:  عنوان  جعفری 
پرندگان عمده دلیل گرانی قیمت تخم مرغ تلقی می شود و 

بازار مصرف و تولید را متاثر از خویش ساخته است.
سالانه  تولید  کردستان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
پنج هزار و ۶۰۰ تن تخم مرغ دانست و گفت: که  را  استان 
۱۶ هزار تن مصرف سالانه  از  ۳۰ درصد  از  بیش  میزان  این 

استان را تامین می کند.
در کشور  مرغ  تخم  نامناسب  توزیع  به  اشاره  با  جعفری 
نیاز کشور در هفت  8۰ درصد تخم مرغ مورد  اظهار داشت: 
استان تامین می شود و می توان گرانی بودن را به این شیوه 
برخی  بروز  از  نباید  اگرچه  داد  نسبت  نیز  نامناسب  توزیع 

بیماری های واگیردار بین طیور که موجب کاهش تولید تخم 
مرغ می شود غافل شد.

بیان  با  این جلسه  در  نیز  استان  روستایی  تعاون  مدیر 
توزیع می  استان  امسال۱۲۰۰ تن میوه شب عید در  اینکه 
استان های  از  سیب  تن   ۴۰۰ میزان  این  از  گفت:  شود، 
وارد  غربی  آذربایجان  استان  از  پرتقال  تن   8۰۰ و  شمالی 

است. شده 
ایام  میوه  عرضه  و  توزیع  زمان  ذکریایی نژاد  یحیی  سید 
کرد:  عنوان  و  خواند  ماه  فروردین   ۱۵ تا  اسفند   ۲۵ رو  عید 
ندارد  وجود  کشور  در  میوه  برداشت  بابت  مشکلی  امسال 
چراکه دولت با حمایت از کشاورزان سهمیه توزیع میوه شب 

عید را نسبت به سال پیش کاهش داده است.

 اصفهان - مرادیان- عباس آخوندي با ارسال لوح سپاس 
تحویل  منظور  به  اقدام  لحاظ  به  وشهرسازي  راه  کل  مدیر  از 
خدمات  تامین  جهت  ها  شهرداري  به  مهر  مسکن  سایتهاي 

شهري تقدیر نمود.
راه وشهرسازي استان  اداره کل  به گزارش روابط عمومي 
اصفهان، عباس آخوندي وزیر راه وشهرسازي با ارسال تقدیرنامه، 
از حجت اله غلامي مدیرکل راه وشهرسازي استان اصفهان به 
منظور تلاش هاي انجام شده در راستاي تحویل بخش عمده اي 

از پروژه هاي مسکن مهر به شهرداري هاي استان اصفهان تقدیر 
غلامي  اله  حجت  به  خطاب  لوح  این  در  آخوندي  نمود.دکتر 

مدیرکل راه وشهرسازي استان اصفهان آورده است :
تلاش  مرهون  اسلامي  میهن  آباداني  و  توسعه  پیشرفت، 
مسیر  در  که  است  مدبري  مدیران  و  متعهد  هاي  انسان  هاي 
سازندگي و ارائه خدمات بهینه به ملت شریف ایران، عزمي راسخ 
دارند و از هیچ کوششي دریغ نمي کنند . بدینوسیله از اهتمام 
و تلاش بي دریغ جنابعالي در خصوص تحویل بخش عمده اي 

از پروژه هاي مسکن مهر به شهرداري هاي استان اصفهان که 
موجبات تسریع در تامین خدمات شهري آن پروژه ها را فراهم 
.امیدوارم در  نمایم  و قدرداني مي  آورده است صمیمانه تشکر 
خصوص تحویل سایر پروژه هاي باقي مانده نیز کماکان اقدام 

لازم و عاجل معمول گردد.
تحقق  راستاي  در  و  الهي  توجهات  سایه  در  است  امید 
عدالت اجتماعي ، حقوق شهروندي، تکریم و منزلت اجتماعي 

شهروندان موفق باشید.


